
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 3 SEPTEMBER 2013 

Aanwezig:
Leden: 
CDA G.Th.M. van Lieshout 
VVD L. Werner, R. Broekhuizen, A.J.M. Bank
D66 H. van Dijk, G.A. Jägers
GroenLinks M.J. van der Laan  
PvdA M.L. van Est-Heijnis

Bestuurders: P.J. Heiliegers, G. Markus  en M.J.P. Vink-van Bruggen
Voorzitter: B.A. Graal
Griffier: mw. A.J. Kuijper

Met kennisgeving afwezig: de heer H. Werner(voorzitter) en mevrouw Breed. Zij worden 
vervangen door de heer Graal (voorzitter) en mevrouw Werner. Ook de heer Duits is met 
kennisgeving afwezig. 
Mede-aanwezig: de heer F.L. van Elst, hoofd afdeling middelen

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering. De vaste voorzitter is verhinderd en de heer Graal 
neemt zijn plaats in deze vergadering in. Daartegen bestaat geen bezwaar. De agenda wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

2. Conclusies van de vergaderingen van 6 en 11 juni 2013

6 juni 2013
De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. 

11 juni 2013
Op bladzijde 1, laatste alinea wordt “de heer Tjallema” ,vervangen door”mevrouw Van Est”. 
Aldus gewijzigd worden de conclusies vastgesteld.

3. Lijst van toezeggingen en moties tot en met juni 2013

De motie van 18 december over de bufferzone Amsterdam-Haarlem is uitgevoerd en kan 
worden afgevoerd.
Verder wordt de lijst voor kennisgeving aangenomen. 

4. Spreekrecht

Er zijn geen insprekers.

A-stukken

5. Krediet inrichten openbare parkeerplaats bij hockeycomplex Spaarndam

D66
Merkwaardig dat Stichting RIJK geen rol heeft gespeeld. Er had ook elders ruimte voor het 
parkeren van vrachtwagen gevonden kunnen worden, zoals op het parkeerterrein bij de 
tennisvereniging. Bedenkingen tegen het financieren uit het wegenfonds.



GroenLinks
Problemen om opnieuw een lening van 100.000 euro aan de hockeyvereniging te 
verstrekken. Waarom financiert de vereniging het niet privaat, zoals ook de 
voetbalvereniging Zwanenburg het doet? Wat doet de hockeyclub voor de gemeente? Komt 
er een afgevaardigde van de gemeente in het verenigingsbestuur? Het geld uit het 
wegenfonds moet hiervoor niet gebruikt worden.

CDA
Akkoord met het voorstel, hulde voor de wethouder die dit goed heeft opgepakt.

PvdA
De procedure had beter gekund. Wel is de PvdA er positief over dat een advies van de 
verkeerscommissie van de Dorpsraad Spaarndam is overgenomen.

VVD
College heeft goed en snel gehandeld. De leningen worden tegen een normale rente aan de 
vereniging verstrekt. De vrachtwagens zijn in Spaarndam een doorn in het oog.

Wethouder Markus 
Bij de aanbesteding bleek al dat er voor het bijveld niet genoeg geld was. Dat is daarom 
geschrapt. Het budget van de hockeyvereniging liet niet toe dat de aanleg van het 
parkeerterrein gefinancierd kon worden. Hadden we dat wel toegestaan, dat zouden de 
problemen bij de volgende wethouder gekomen zijn. In het wegenfonds is uit het overschot 
van de rekening van 2012 twee ton gestort, daarvan wordt nu een ton gebruikt voor het 
openbare parkeerterrein, dat eigendom van de gemeente blijft. De heer Markus heeft geen 
behoefte aan een vertegenwoordiger in het bestuur van de vereniging. De stichting RIJK 
heeft desgevraagd aangegeven geen tijd te hebben om de aanbesteding te doen. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 24 september aanstaande.

6. Krediet groenvoorzieningen N200 en Oranje Nassaustraat

PvdA
Goed dat er nu wat gebeurt aan de entrees, maar is daarbij wel rekening gehouden met de 
andere ontwikkelingen in Halfweg?

GroenLinks
Kan het pierenbadje in het Margrietplantsoen niet ion dit plan betrokken worden en weer 
water worden? Er zijn ondernemers die dat voor de kostprijs zouden willen doen en ook de 
Dorpsraad Zwanenburg-Halfweg zou er achter staan.

D66
Blij dat er eindelijk iets gebeurt. Nog geen offerte voor de uitvoering, wordt dat om 
belangenverstrengeling te voorkomen wel meervoudig aanbesteed? 

VVD
Zijn de bewoners betrokken?

Wethouder Markus
Dit plan komt gelijk met het groenstructuurplan in de inspraak. Voor het eind van 2013 moet 
het plan zijn uitgevoerd om in aanmerking te komen voor subsidie van de Stichting 
Leefomgeving Spaarndam. Het plan moet daarvoor ook gedragen worden door de 
bewoners. Er is rekening gehouden met de ontwikkelingen van de Task Force. De 
aanbesteding moet nog plaatsvinden, dan zullen verschillende bedrijven worden 
aangeschreven. 

2



Als de Dorpsraad wil dat het pierenbadje in oude luister wordt hersteld, moeten ze daar een 
brief over schrijven. In het kader van de Task Force heeft hij beloofd aandacht te geven aan 
het pierenbadje en die belofte komt hij na. Het is alleen onwaarschijnlijk dat het nog in het 
plan dat voorligt wordt meegenomen. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de eerstkomende 
raad.

7. Procesmachtiging

Aan de procesmachtiging zal wethouder Vink-van Bruggen nog worden toegevoegd. 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel voor de raad van 24 september geagendeerd kan 
worden.

8. Benoeming bestuursleden STOPOZ

De voorzitter stelt vast dat het voorstel voor de raad van 24 september geagendeerd kan 
worden.

9. Wijziging APV (laatstelijk gewijzigd 14 december 2010)

De burgemeester zal voor de raadsvergadering het antwoord geven op de vraag van 
mevrouw Van Est wat wordt beoogd met artikel 2.60. 
De voorzitter stelt vast dat het voorstel met deze toezegging voor de raad van 24 september 
geagendeerd kan worden.

10. 6e suppletoire dienstjaar 2013

D66 en GroenLinks hebben vragen bij het storten van de opbrengst van de verkoop grond 
ten behoeve van de brandweerkazerne in Halfweg in de reserves. De wethouders Vink-van 
Bruggen en Markus geven antwoord op enkele vragen uit de commissie over diverse 
posten. 
De voorzitter stelt vast dat het voorstel voor de raad van 24 september geagendeerd kan 
worden.

11. Programma van eisen keuze accountant vanaf boekjaar 2014

Wethouder Vink geeft desgevraagd aan dat de procedure gelijk is aan die van de vorige 
accountantskeuze. Zij stelt voor het voorstel in de raad van oktober te agenderen. De 
commissie is het daar mee eens
De voorzitter stelt vast dat het voorstel voor de raad van 29 oktober geagendeerd kan 
worden.

B-stukken
12. 1e  MARAP GBKZ

De commissie neemt kennis van de 1e MARAP.
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13. Halfjaarrapportage stichting RIJK

VVD en PvdA 
constateren dat er in de b en w notitie een andere conclusie staat ten aanzien van de 
opbrengsten van de gemeente, aanzienlijk lager dan RIJK prognosticeert.
D66 
denkt dat de ramingen van RIJK misschien wat aan de hoge kant zijn, maar dat de 
gemeente te negatief is over RIJK.
Wethouder Vink-van Bruggen
geeft aan dat het voordeel van de gezamenlijke inkoop via RIJK is tegengevallen. Ze hebben 
er wel voor gezorgd dat er geen juridische fouten zijn gemaakt. Hoe belangrijk is het om nog 
langer deel uit te maken van de Stichting?

De commissie neemt kennis van de halfjaarrapportage van Stichting RIJK.

14. 2e MARAP IASZ

Wethouder Vink-van Bruggen antwoordt desgevraagd dat de toename van een aantal 
mensen dat een uitkering krijgt gevolgen heeft voor de gemeente, omdat de begroting 
gebaseerd is op historische gegevens. 

De commissie neemt kennis van de 2e MARAP IASZ.

C-stukken

15. Contractering huishoudelijke hulp

De door GroenLinks gestelde vragen over categorie 3 worden schriftelijk beantwoord. 

16. Rondvraag

Bomenkap Noorderweg: D66
Wethouder Markus antwoordt desgevraagd dat er geen nieuwe bomen zijn gekapt. Er is een 
vergunning verleend voor het Groene Schip 

Gevaarlijke situatie houten bruggen Recreatiegebied: D66
Wethouder Markus heeft contact gehad met de aannemer die opdracht heeft gekregen van 
het schap om de bruggen te herstellen. De burgemeester zal in het bestuur van het schap 
hier ook aandacht voor vragen.

Dichtgegroeide vijvertjes Groote Braak : D66
Wethouder Markus zal hier naar laten kijken en zo nodig de begroeiing laten verwijderen. 

Themabijeenkomst sociaal domein
Wethouder Vink deelt mee dat er in de themabijeenkomst van 3 oktober as informatie wordt 
gegeven over de ontwikkelingen in het sociaal domein.

17. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van 1 oktober 2013
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De griffier, de voorzitter
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